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PROTOKÓŁ 

XXI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 26 lutego 2009 r. 

 

 

Posiedzenie XXI Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Andrzej Leśkiewicz.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkowe uchwały: 

 o zmianie uchwały Nr III/13/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 października 

2006 r. w sprawie ustanowienia zasad na jakich przysługuje dieta 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych.  

 w sprawie podziału Gminy Sadlinki na stałe obwody głosowania.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Prezesa Powiślańskiego Banku Spółdzielczego w Kwidzynie Pani Ireny 

Kopik. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  

6. Uchwała w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze  przedstawianej Radzie Gminy Sadlinki. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie nieprocentowej pożyczki w 

wysokości 304.000,00 zł (słownie: trzysta cztery tysiące zł) Stowarzyszeniu ,,Plejada” 

z siedzibą w Sadlinkach. 

8. Uchwała w sprawie użyczenia na okres 10 lat nieruchomości na rzecz Stowarzyszenia 

,, Plejada” z siedzibą przy ul. Kwidzyńskiej 12 w Sadlinkach. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Grabowo na lata  

2008 – 2016.  

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Karpiny na lata  

2008 – 2016.  
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12. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Małe na lata  

2008 – 2016.  

13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Wielkie na 

lata 2008 – 2016.  

14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka na lata  

2008 – 2016.  

15. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Olszanica na lata  

2008 – 2016.  

16. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rusinowo na lata  

2008 – 2016.  

17. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata  

2008 – 2016.  

18. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na lata  

2008 – 2016.  

19. Uchwała o zmianie uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 

czerwca 2005 r. w sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznania nauczycielom dodatku za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych składników wynagrodzenia, także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

za godziny ponadwymiarowo i godziny doraźnych zastępstw, dodatku 

mieszkaniowego i nagród. 

20. Uchwała w sprawie  zamiaru przystąpienia do likwidacji Publicznej Szkoły  

Podstawowej w Okrągłej Łące. 

21. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sadlinki do Kwidzyńskiego Towarzystwa 

Przyjaciół Chorych.  

22. Uchwała o zmianie uchwały Nr III/13/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 

października 2006 r. w sprawie ustanowienia zasad na jakich przysługuje dieta 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych.  

23. Uchwała w sprawie podziału Gminy Sadlinki na stałe obwody głosowania.  

24. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

26. Wolne wnioski. 

27. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – powitał przybyłą na posiedzenie Rady Gminy 

Prezes Powiślańskiego Banku Spółdzielczego Panią  Irenę Kopik oraz poprosił Ją  

o przedstawienia sprawy udzielanych kredytów suszowych w związku z suszą 2008 r.  

 I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – dokonała własnej prezentacji i przeszła do 

meritum spotkania. Na terenie działalności PBS otrzymaliśmy kredyty klęskowe w wysokości 

9 mln 524 tyś. zł. Teren Gminy Sadlinki susza dotknęła dwa razy 2006 i 2008 roku, natomiast 

w innych Gminach susza występowała nawet trzy, cztery lata z rządu więc Gmina Sadlinki 

na szczęście nie jest Gminą wiodącą pod względem klęsk żywiołowych.   

 Z terenu tej gminy doszły do mnie sygnały, że jest za duża prowizja od 

przydzielanych kredytów. W 2008 r. Minister Rolnictwa i Gospodarki Żywnościowej dał 

możliwość pobrania do 2% prowizji, co w skali roku daje 0,5% prowizji. Jako bank mamy 

najmniejszą marżę, natomiast banki pobierają 2% prowizji za każdy rok a nie jak teraz 0,5% 

ponieważ przestaje się to opłacać. W latach poprzednich Bank mógł sobie na takie działanie 

pozwolić ze względu na wyższe oprocentowanie.   

 Jest trudna sytuacja w gospodarce przez co następuje spowolnienie gospodarcze 

dlatego też odbyły się rozmowy z Dyrektorami Oddziałów aby podchodzili do niektórych 

rolników indywidualnie. Proszę Państwa o pytania. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – Pani Prezes mówiła nam, że Minister Rolnictwa 

dał możliwość pobrania do 2% prowizji. To z czego wynika te 2% a nie na przykład 1,5%. 

 I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – Szanowni Państwo ja już informowałam 

Państwa, że w stosunku rocznym pobieramy 0,5%. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – my jako rolnicy czujemy, że wspieramy ten bank, 

ja osobiście spłacam kredyty i odsetki w dość poważnych ilościach.  

 I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – nie ukrywam, że to jest najlepsza grupa 

naszych klientów, ale bank komercyjny na pewno nie udzielał by tych kredytów.  

 M. Grzyb – radny – rolnicy maja pretensje, że mimo tego, że są udziałowcami banku 

traktowani są po macoszemu.  

 I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – Szanowni Państwo Bank mimo, że jest 

Spółdzielczy musi przynosić zyski, które pozwolą na rozwój i inwestycje. Natomiast podmioty 

gospodarcze protestują, że się tylko myśli o rolnikach a ich traktuje się inaczej, mniej 

korzystniej.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – jako rolnicy nie posiadamy miesięcznych 

dochodów, tylko zbiory mamy raz w roku. Korzystniej zatem jest udzielić kredytu rolnikowi niż 

jakiemuś rzemieślnikowi.  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – rolnicy to jedna z najlepszych grup klientów 

jeżeli chodzi o spłatę kredytów, to jest fakt niezaprzeczalny.  
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E. Gadacz – sołtys – czy to jest tajemnica ile zarabia Pani Prezes?  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – tak to jest tajemnica, takie przepisy nas 

obowiązują.  

J. Bendyk – sołtys – a rolnikowi zagląda się w kieszeń w każdej sytuacji.  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – jeżeli ja biorę kredyt to też żąda się od mnie 

zaświadczenia o zarobkach.  

M. Grzyb – radny -  proszę Panią Prezes o przedłużenie czasu pracy kasy  

w placówce Banku w Sadlinkach.  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – jakie godziny i dni by państwa interesowały? 

M. Grzyb – radny – na przykład w piątki i środy do godz. 1700.  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – ja się nad tym zastanowię. Cieszę się, że 

wyszły te wszystkie sprawy o których Państwo mówicie na tym spotkaniu.  

E. Krajewska – Wójt – Gmina to bardzo ważny podmiot w działalności gospodarczej. 

Byliśmy z Państwem cały czas w różnych sytuacjach istnienia i rozwoju Banku. Czy planuje 

się rozbudowę Banku w Sadlinkach i czy na tej działce czy na innej? 

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – przy tym stanie gospodarki na razie się 

wstrzymujemy od inwestycji, ale pierwszą planowaną inwestycją jaką będziemy realizować 

jest rozbudowa placówki banku w Sadlinkach i planujemy tego dokonać na tej samej działce.  

E. Krajewska – Wójt – jako Gmina możemy zaproponować inna lokalizację na 

budowę Banku.  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – bardzo się cieszę i wezmę to pod uwagę jeżeli 

będziemy realizować inwestycję.  

S. Stromecka – sołtys – przy banku jest bardzo mały parking i trudno tam jest 

zaparkować, czy w tym względzie zostanie coś zrobione.  

I. Kopik – Prezes PBS w Kwidzynie – zamysł rozbudowy był taki, że zbuduje się 

piętro a pod nim parking.  

 

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 4. 

Radni i sołtysi nie wnieśli żadnych interpelacji, zapytań i uwag.  

Ad. 5. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXI/184/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 6. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXI/185/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze przedstawiony Radzie Gminy Sadlinki.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 7. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXI/186/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie nieprocentowej pożyczki w 

wysokości 304.000,00 zł (słownie: trzysta cztery tysiące zł) Stowarzyszeniu ,,Plejada” z 

siedzibą w Sadlinkach. 

E. Krajewska – Wójt – wyjaśniła, iż w tym programie po jednym wniosku może złożyć 

gmina, stowarzyszenia i kościół. Z terenu gminy zadeklarowało się jedno stowarzyszenie aby 

uczestniczyć w tym programie, dzięki temu będzie można złożyć dwa wnioski do końca 

marca. Decyzje o pozytywnym rozpatrzeniu wniosków otrzymamy w połowie roku.  

Zgodnie z planem inwestycja zakończy się w grudniu br.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 8.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXI/187/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie użyczenia na okres 10 lat nieruchomości na rzecz Stowarzyszenia 

,,Plejada” z siedzibą przy ul. Kwidzyńskiej 12 w Sadlinkach.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/188/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/189/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Grabowo na lata 2008 – 

2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/190/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Karpiny na lata 2008 – 

2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/191/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Małe na lata 

2008 – 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 13.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/192/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Wielkie na 

lata 2008 – 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 14.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/193/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka na lata 

2008 – 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 15.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/194/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Olszanica na lata 2008 

– 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 16.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/195/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rusinowo na lata 2008 

– 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 17.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/196/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008 – 

2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 18.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/197/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na lata 2008 – 

2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 19.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/198/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. o zmianie uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 czerwca 

2005 r. w sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznania nauczycielom dodatku za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia, także 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania za godziny ponadwymiarowo i godziny 

doraźnych zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 20.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o zabranie głosu Panią Elżbietę Pazdan 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

E. Pazdan – radna – sprawa likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Okrągłej 

Łące jest bardzo bolesna zwłaszcza dla mnie jako pedagoga. Widzieliśmy jak ta szkoła się 

rozwijała, przeobraża a teraz przyszedł okres w którym trzeba ją likwidować.  Komisja 

Oświaty wyraża pozytywną opinie w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Okrągłej Łące.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - chciałbym podzielić pogląd Pani 

Przewodniczącej. Dla nas radnych jest satysfakcją gdy coś budujemy, otwieramy a smutkiem 

gdy likwidujemy. Ale w tym przypadku tylko i wyłącznie przeważyły względy budżetowe.  

Z. Krajewski – radny – jako radny miejscowości Okrągła Łąka wyrażam swój żal  

z powodu likwidacji tej szkoły ale tak po prostu musiało się stać. Zwracam się do Pani Wójt i 

radnych aby ten budynek nie został zrujnowany tylko zagospodarowany i żeby dalej służył 

mieszkańcom tej miejscowości. Osobiście wstrzymam się od głosu przy głosowaniu nad tą 

uchwałą. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, 2 

radnych wstrzymało się od głosu w związku z czym uchwała została przyjęta większością 

głosów.   

 

Ad. 21.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXI/200/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie przystąpienia Gminy Sadlinki do Kwidzyńskiego Towarzystwa 

Przyjaciół Chorych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 22. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXI/201/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. o zmianie uchwały Nr III/13/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 października 

2006 r. w sprawie ustanowienia zasad na jakich przysługuje dieta przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 23.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXI/202/2009 z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie podziału Gminy Sadlinki na stałe obwody głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 24. 

Za przyjęciem protokółu obrad z XX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad. 25. 

 W związku z tym, że radni nie wnieśli zapytań i interpelacji odpowiedzi nie było.  

    

Ad. 26. 

B. Grzyb – sołtys – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado chodziłem z nakazami po 

miejscowości Sadlinki i mieszkańcy pytają się co z tym Ośrodkiem Zdrowia? Do tej pory  

w tym kierunku nic się nie robi a przychodni jak nie ma tak nie ma. Jeżeli ta sprawa nie 

zostanie wyjaśniona to zwołam radę sołecką i opiszemy ten problem w gazecie.   

J. Piskor – Przewodniczący Rady -   Panie Grzyb z lekarzami do tej pory nikt nie 

wygrał. Nie możemy zmusić lekarza żeby u nas pracował. W miastach zamykane są całe 

oddziały Szpitali. W służbie zdrowia jest pełna niemoc.  

B. Grzyb – sołtys – to mnie nie satysfakcjonuje. Pani Wójt mówiła, ze Ośrodek 

zostanie obsadzony przez lekarzy i nie będzie stał pusty.  

E. Gadacz – sołtys – czy mieszkanie po Pani stomatolog zostało sprzedane? 

E. Krajewska – Wójt – w przeszłości było tak, że np. nauczyciele dostawali 

mieszkania, potem je sprzedawali i odchodzili. Ośrodek Zdrowia jest aktualnie częściowo 

wynajęty ale tylko na rok. Tak prawdą jest, że Ośrodek Zdrowia miał objąć Pan Radke z 

Gardei i Pan Grzona który aktualnie pracuje w Nebrowie Wielkim. Pani Pinkowska odejdzie 

na emeryturę i mam nadzieję, że przejmie Ośrodek Zdrowia Pan Szmidt. My nie możemy 

mówić, że nie mamy Ośrodka Zdrowia bo takie znajdują się w Sadlinkach i Nebrowie 

Wielkim.  Gmina utrzymuje Ośrodek Zdrowia, który nie jest zdewastowany, jednak wymaga 

poważnego remontu zwłaszcza wymiany centralnego ogrzewania. Oczywiście funkcjonują 

publiczne ośrodki zdrowia, taki relikt właśnie występuje w Gminie Gardeja. Gminy nie stać 

byłoby na utrzymanie publicznego ośrodka zdrowia. Sadlinki są na tyle małe, że nie można 

przejąć pacjentów bo nikt się na to nie chce zgodzić. Taka sytuacja była w przypadku lekarza 

ginekologa. Kwidzyn otrzymał małą ilość pieniędzy więc zlikwidował Sadlinki bo przecież nie 
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zlikwiduje centrali w Kwidzynie. Pan doktor Szmidt chciałby przejść na nowy ośrodek zdrowia 

ale na razie jest podwładnym. Na dzień dzisiejszy jest to problem do rozwiązania. A 

opisywanie kogoś w gazecie jest niepotrzebne.  

A. Zorena – radny Powiatu Kwidzyńskiego – zwracam się z prośbą do pani Wójt aby 

wykonać dodatkową tablicę informacyjną w miejscowości Glina. Drugą sprawą jest to żeby 

ustawić śmietniki koło przystanku autobusowego, ponieważ znajduje się tam bardzo duża 

ilość butelek szklanych co może skończyć się urazem dla osób tam przebywających. Kolejną 

sprawą są drogi wojewódzkie Sadlinki – Gardeja, Okrągła Łąka – Bronisławowo, które nie 

nadają się nawet do remontu, jest to największy problem. Na komisjach w powiecie co roku 

zwłaszcza jesienią mówi się o zanieczyszczeniu dróg w wyniku trwania kampanii buraczanej. 

Jednaka moim zdaniem jest to jedyna gmina, która nie odeszła od uprawy buraka, są tu 

duże areały uprawy tej rośliny i pewne pieniądze.  

B. Filar – radny – jak wiemy drogi na naszym powiecie i w naszej gminie są w złym 

stanie technicznym. Chodzi tutaj o bezpieczeństwo osób szczególnie poruszających się po 

drogach, zwłaszcza malowanie pasów na jezdni na zakrętach oraz spuszczanie wody z 

pobocza bo się ono niszczy, można by tego dokonać koparką.  

E. Krajewska – Wójt – 69 km dróg powiatowych, 24 km dróg gminnych mówi o skali 

dróg na naszym terenie. To wcale nie są małe pieniądze na malowanie pasów na jezdni. 

Malowania trzeba dokonać odpowiednią techniką. My mamy dużo swoich dróg i na tych 

drogach będę się skupiała. Możemy zgłaszać uwagi do zarządców dróg o malowanie pasów 

na jezdni i utrzymaniu poboczy. 

S. Stromecka – sołtys – czy powstanie przedszkole w Karpinach? 

E. Krajewska – Wójt – wniosek na przedszkole został złożony już drugi raz, jest 

jeszcze czas na jego rozpatrzenie. Gmina złożyła wnioski na Karpiny i Nebrowo Wielkie.  

Panie Przewodniczący kogo będziemy zapraszać na następną sesję? 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  myślę, że zaprosimy Komendanta Gminnego 

OSP. 

E. Krajewska – Wójt – proponuje aby Komendanta OSP zaprosić później natomiast 

na następną sesję ze względu na to, że zbliża się okres wiosennych roztopów  myślę, że 

należy zaprosić przedstawicieli ZMiUW oraz spółek wodnych.  

 

Ad. 27. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

 
 
Protokołował  
S. Rogala 


